

www.wanhuida.com



日期: 2025.05.29

@Wanhuida Intcllcctual Property

Expertise Makes It Possible

万慧达知识产权上榜"2025 IAM全球专利千强",多位合伙人获杰出个人荣誉

新闻中心 > 万慧达荣誉

2025年5月29日,知识产权领域的国际知名媒体《智力资产管理》(Intellectual Asset Management,IAM)揭晓了2025年度"IAM 全球专利1000强"榜单。万慧达知识产权凭借在专利领域的综合实力,位列中国区专利诉讼及确权业务两大板块第二梯队。



Wanhuida IP

Recommended Firm 2025



Wanhuida IP

China: Domestic

Capitalises on its technically qualified ensemble to navigate the increasingly sophisticated IP market in China...no technical case is beyond the firm's remit.

万慧达知识产权管委会成员、合伙人李森博士荣膺"专利诉讼"板块行业翘楚(Luminaries)称号,其对相关行业专利问题的深刻理解和丰富实践获得广泛认可。合伙人唐铁军女士、张树华律师、郑风律师也凭借卓越表现被评为该板块的杰出个人。



S Sam Li Partner, Wanhuida IP

IAM says: Formidable litigator Sam Li earned a biochemistry PhD in California and reveals a superb understanding of pharmaceutical manufacturing when resolving related disputes for domestic and multinational blue chips.





日期: 2025.05.29

新闻中心 > 万慧达荣誉



Tiejun Tang



1000 The World's Leading Patent Professionals 2025

Shuhua Zhang

Partner, Wanhuida IP

IAM says: Shuhua Zhang is a trusted ally in patent protection and enforcement across China. With sharp commercial insight and a deep grasp of client priorities, he turns complex patent challenges into strategic wins.



Feng (Janet) Zheng

Partner, Wanhuida IP

IAM says: A formidable litigator, Feng Llanet! Zheng brings extensive regulatory and compliance expertise to the table. Frequently sought after by international market giants, she excels in navigating complex patent infringement disputes with precision and authority.





合伙人段晓玲女士与谢敏楠女士荣登"专利确权"板块杰出个人榜单,其专业素养及敬业精神得到客户的高度评 价。



Xiaoling Duan





Minnan Xie Partner, Wanhuida IP

IAM says: "Minnan Xie exemplifies an exceptional level of professionalism and expertise in patent matters and is wholly committed to delivering exceptional results to her clients."

